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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #6
Fredag 2022-11-04, kl 12:00
å Funq, Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 12:26 av ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir.

1.2 Val av mötesordförande

Wilma Selander nominerar sittande ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir till mö-
tesordförande. Yrsa godtar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Yrsa Rós Þórisdóttir nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mötes-
sekreterare. Jonas godtar ödmjukt nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro
Självklart är samtliga
styrelsemedlemmar är närvarande.
Vad annars?

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

Justeras:

Douglas Andersson

1 Justeras:

Armin Shafiei
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1.5 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Douglas Andersson och Armin Shafiei ställer ivrigt upp som justeringsper-
soner.

Mötet väljer Douglas Andersson och Armin Shafiei till justeringspersoner.

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir föreslår att sätta justeringsdatumet till 18:e
november för att ge Jonas gott med tid på sig att skriva klart protokollet.
Jonas nickar självsäkert och konstaterar att protokollet är klart långt innan
dess.

Mötet väljer att sätta justeringsdatumet till 18:e november.

2 Föregående protokoll

Jonas Lazrak berättar översikligt om vad som gicks igenom under
förra styrelsemötet. Ettans brunch var en het diskutionspunkt som i
slutändan blev väldigt lyckad. Styret gick igenom verksamhetsplanen och
styrelsemiddagar som ska sammanställas med andra sektioner. Ändringen
angående val av KF1-ledamot i stadgarna diskuterades och hur ett extra SM
måste tillföras för att kunna göra detta. En överläggande plannering angå-
ende en alumnipub som kommer anordnas efter nyår diskuterades. Mötet
avslutades med en updatering av hur det låg till med styrelsekavajerna och
broderingen av de.

3 Uppdateringar

Styret har gemensamt anordnat ettans brunch som visade sig bli väldigt lyc-
kad med många medvarande. Styret har även varit på PNS-möte tillsammans
med resterande nämnder.

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir har haft ett möte med THS gällande ett
1Kårfullmäktige

Justeras:

Douglas Andersson

2 Justeras:

Armin Shafiei
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nytt serveringstillstånd för tolvan. Hon har också mejlat KTH angående det
förstörda fönstret som tillkom från inbrottet i Funq.

Kassör Armin Shafiei har haft tentor att stå i tillsammans med generell
bokföring.

Appendix Douglas Andersson har utanför tentor försökt att peppa upp et-
torna inför Finland-resan som snart ska ta plats. Han har även varit på alla
ettor med att gå med i Facebook-gruppen gällande resan.

Vice ordförande You Gustafsson har anordnat och hållit i PNS-möte och sut-
tit datum för PNS-teambuilding. Alla PNS-medlemmar ska ut på lasertag,
tjoho! You har även kollat igenom reglemente och stadgar samt informerat
valberedningen om ändringarna i de inför SM. Hon har tillsammans med
detta skrivit styrets månadsbrev.

Kommunikationsansvarige Wilma Selander har skrivit ett nyhetsbrev och
har mejlat med kemisektionen gällande em potentiell styrelsemiddag.

Ledamot Karolina Söderberg har hämtat ut de färdigbroderade kavajerna
som nu ser uberfina ut. Utanför detta så har hon skrivit tentor.

Ledamot Sofie Fröjdman har varit med och anordnat JML-puben. Utöver
det så har hon tillsammans med resterande JML-gruppen, varit på ett möte
med CBH2 gällande lika behandling av studenter. Ett projekt gällande att
instifta en kontaktperson som studenter kan kontakta gällande sådanna frå-
gor är i verk.

Sekreterare Jonas Lazrak har skrivit protokoll tills fingrarna blöder. Utö-
ver det så har tentor varit på schemat.

4 Diskussionspunkter

4.1 November SM

En kallelse till November SM ska göras, Jonas tar på sig uppdraget. Även
metrometrarna måste plockas upp från Flemingsbergs campus, vilket får
göras av nästa person som anländer dit. En simple sign-up och en Facebook-
sida ska sättas upp för November SM, en uppgift som faller på sittande
sekreterare. Mat och bar har diskuterats med PR, så allt gällande det är
fixat. Tiden för SM har suttits och kommer att bli 17:57.

2Skolan för kemi, bioteknologi och hälsa.

Justeras:

Douglas Andersson
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4.2 Vice Fanbärare

Styret diskuterar potentiella kandidater för posten som vice fanbärare. Denna
post diskuteras i hemlighet och presenteras sedan på SM.

4.3 Proposition Kårfullmäktige

En proposition för posten som ledamot i kårfullmäktige måste skrivas och
därmed måste de som ska skriva den utses. Det blir lite osmidigt med allt för
många skribenter, så så därför bör 2-3 personer göra det. Då Yrsa var med
när ändringen av valet för posten togs upp, så bör hon vara med och skriva
den. Douglas och Wilma ställer också upp på att vara med och skriva propo-
sitionen. Ett datum för när alla tre ska mötas upp och skriva propositionen
kommer att bestämmas i styrelsechatten.

4.4 Styrelsemiddagar

En styrelsemiddag med styret för W-sektionen3 kommer att hållas på tisdag
i Tolvan. Preparationer inför middagen diskuteras och bestäms. Festanmäl-
ningen är klar så det som återstår är handlandet av mat och dryck. Temat
för middagen blir midsommar. Så bra alltså.
Styrelsemiddagar med Elektrosektionen och Kemisektionen som kommer an-
ordnas snart diskuteras också.

4.5 Sektionens födelsedag

Den 4:e december fyller vår storslagna sektion 14 hela år. Det ska själv-
klart firas med tårta som kommer serveras både på Flemingsbergs campus
och KTH-campus. Då den 4:e är på en söndag så kommer firandet att ske
på måndagen efter. Wilma, Jonas och Douglas kommer att servera tårta i
Flemingsberg och resterande serverar på KTH-campus.

4.6 Funq

Vårt styre ska snart anordna Funq för alla funktionärer. Yrsa föreslår att
ett lite längre möte gällande planeringen av Funq ska sättas. Mötet gällande
Funq sätts till 14:e november. Själva Funq kommer att ske någon gång under
våren.

5 Övriga frågor

En workshop med Malvina4 kommer att hållas den 7:e november. Bra att
skriva ner i kalendern.

3Sektionen för energi och miljö
4Malvina är ett nätverk för kvinnliga och ickebinära studenter på Kungliga Tekniska

högskolan i Stockholm.
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6 Nästkommande möte

Nästkommande möte bestäms i chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötesordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar mötet kl 13:59.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Douglas Andersson

5 Justeras:

Armin Shafiei
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